
Ingediend namens de fractie van Harlinger Belang  
Raadslid I. Soolsma-Boomstra 
 

 
Soort vraag      0    Schriftelijke vraag aan college 

x    Vraag voor het vragenhalfuurtje  
0  Interne vraag voor de griffie  

 s.v.p. één hokje  aankruisen 

 
Gewenste  vorm van beantwoording   0    Schriftelijk  

x    Mondeling tijdens de raadscommissie      
         van 1 maart 2017 
0 per mail *  
      s.v.p. één hokje  aankruisen 

De vraag is Openbaar / Niet openbaar   
Doorhalen wat niet van toepassing is 

 
Onderwerp: Gerealiseerde aanpassingen Pollendam 
 (s.v.p 1 vraag per formulier)  

 

 
Vraag: 
 
In de vergadering van 21 september 2016 heeft de raad € 130.458 beschikbaar gesteld voor het 
verbeteren van de verkeersveiligheid en leefbaarheid van de woonwijk Ludinga. Een deel van dit 
krediet was bestemd voor het plaatsen van drempels op de Pollendam.  
 
Inmiddels liggen de drempels er. Op basis van onze waarneming komen wij tot de conclusie, dat deze 
nauwelijks een snelheidsremmend effect hebben. Een aantal raadsfracties, waaronder de PvdA en 
D66, hadden hier eerder ook voor gewaarschuwd. 
 
Deelt de wethouder onze conclusie dat de drempels nauwelijks bijdragen aan de verkeersveiligheid op 
de Pollendam?  En indien het geval, wat gaat het college alsnog doen om de verkeersveiligheid te 
verbeteren? 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

(niet invullen, dit wordt intern geregeld) 
Afdoening door: 
Datum ingeboekt: 
Uiterste afdoening datum: 
Corsanummer:  

 
* Schriftelijke vragen worden in principe ook schriftelijk (per brief) beantwoord  


